
  

 

 

 
 

 

 

 

  
   Socialdemokraterna 
   Region Blekinge 

Interpellation  
till Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Emma Stjernlöf (M)  

 

Angående rekrytering och att bibehålla en god bemanning 

 

Bristen på sjuksköterskor gör situationen i Blekinges sjukvård ansträngd och vi har 

fått uppgifter om att exempelvis hälften av sjukskötersketjänsterna på Thoraxkliniken 

kommer att saknas till hösten. Svårigheten att rekrytera och behålla sjuksköterskor är 

ett problem som vi delar med resten av landet, och det är en nationell och gemensam 

utmaning att förbättra situationen.  

 

Att attrahera personal och säkerställa en hög kvalitet och tillgänglighet och minska 

beroendet av hyrpersonal är en ödesfråga som kräver högsta prioritet och ett politiskt 

ledarskap. 

 

Mot bakgrund av detta är min fråga till Emma Stjernlöf: 

 

Hur ser du som ansvarigt regionråd tillika Hälso- och sjukvårdsnämndens 

ordförande på situationen och kan en minskning av antalet vårdplatser bli 

aktuellt? 
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Markus Alexandersson (S) 

Ledamot Regionfullmäktige  


